
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Referat FAU-møte 3-2021/22 

Møtedato: Onsdag 20. oktober Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 
Møtetid: Kl. 19.00 – 20.30 Referent: Hege Hystad 

Møtested: Landvik skole Personalrom Neste møte: Tirsdag 16. november kl. 18.00 (SMU) 

Tilstede: FAU: 1. trinn: Hege Hystad, – 2. trinn: Therese Rasmussen, – 3. trinn: Elisabeth Rettedal, – 4. trinn: Gunnar 

Edvard N. Gundersen, – 5. trinn: Dag Henning Johannessen, – 6. trinn: Anette G. Hodnebrug, Pål Thomassen, – 

7. trinn: Marianne Ås, Lisbeth Flaten 

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Hilde Igland 

Forfall: Ole Botnen Eide (1. trinn), Vigdis Kristine Hancock (2. trinn), Barbro Johanne Svendsen (3. trinn), Stig Arve 

Husebø Abrahamsen (4. trinn), Ingunn Sognnes Tveit (5. trinn) 

Kopi til:  Fagleder Frank Haukeland 

Andre inviterte:  

 

 

SAK BESKRIVELSE REFERAT OPPFØLGING 

SAKER: 

Referat fra forrige 

møte 

- Godkjenning av referat fra 

forrige møte 

Ok   

Møteplan - Endringsforslag 

- Onsdag 16. februar -> 

Tirsdag 15. februar 

Ok.  

Seminar med 

Ingrid Lund 

- Status Tirsdag 23. november 17:30-19:00. Nettbasert. 

Første halvtimen for både foreldre og barn, en time 

for foreldrene etterpå. 

Dette blir generelt om psykososialt miljø, hvordan 

være en god medelev, både på nett, hjemme og på 

fritiden. 

 

Innspill fra 

klassene: 

2. trinn:  

- Henvendelse fra en foresatt som 

sier at over halvparten av 2a 

hadde svart på en undersøkelse 

at de ble plaget i friminuttene. 

Elev har uttalt til foresatt at de 

voksne ikke ser det, og de ser 

ikke noen voksne de kjenner i 

friminuttene. Elevene opplever det 

som utrygt 

 

- Lærerne er ærlige på at de ikke 

klarer å ivareta barna i timene slik 

som de burde pga bemanning. 

Hvordan stiller skolen seg til 

dette? 

 

 

 

 

 

 

 

 

Igland forteller at det er miljøarbeidere ute i hvert 

friminutt, samt at alle lærerne har noe tid der de er 

på vakt i friminuttene. De stiller seg derfor undrende 

til at elevene ikke ser noen de kjenner.  

 

 

 

 

 

 

Rektor har skrevet rapport til kommunen på at 

lærernormen ikke følges, samt at de ikke klarer å 

følge opp alle vedtak om spesped. og tilrettelegging 

som de får fra PPT. Rektor har gitt lærerne beskjed 

om å gjøre så godt de kan, samtidig som de skal 

være åpne og oppriktige på hvordan situasjonen er. 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelsen vil undersøke 

dette nærmere med 

lærerne på trinnet. 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelsen er klar over 

situasjonen, og har 

meldt dette videre til 

skoleeier (Grimstad 

kommune). 

KFU og FAU skal skrive 

høringsuttalelse til 

kommunedirektørens 

budsjettforslag. 

 

 

 



7. trinn:  

- Er squid games et tema/problem 

på Landvik? 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Elevene snakker om skolens 

dårlige økonomi 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Delingen av klasser 

 

 

 

 

 

1.trinn  

- Spørsmål om hva elevene har 

av fysiske bøker. 

 

 

 

 

Buss 

 

 

 

 

 

 

 

Hvordan er skolen fornøyd med 

skooler? 

 

 

 

 

 

 

 

 

Spørsmål om hvorfor man 

valgte skolestudio: 

 

 

 

 

 

 

Skolen er kjent med at de snakker om det på 7. 

trinn. De leker det når de leker «rødt lys». Skolen 

har ikke oppfattet det som et stort problem generelt 

på skolen foreløpig. Det er et ønske fra foreldrene å 

gjøre foreldre oppmerksomme på dette, slik at man 

er litt «på». 

Skole-ipaden er trygg, men foreldre må være 

oppmerksomme når barna bruker andre enheter. 

 

 

Barna har oppfattet at det er «sånn eller sånn» på 

skolen fordi skolen har så dårlig råd. Innspill fra 

foreldre at det er trist at barna snakker slik om 

skolen og om de skal bekymre seg for dette. 

FAU mener at det er viktig å balansere dette. Barna 

kan vite noe om dette, men de skal også være 

fornøyde med skolen sin og stolte av den. Landvik 

er en god skole. 

 

Foreldrene understreker at det er uvisst hvor barna 

har plukket opp dette (skole/hjemme), og i hvilken 

sammenheng det har blitt sagt av de voksne. Rektor 

sier at lærerne må være bevisst hvordan de 

ordlegger seg. 

 

Det er foretatt en ny inndeling, men foreldrene er 

forvirret over dette. Inntrykket er også at elevene er 

forvirret. 

Rektor forteller at lærerne på 7. trinn har jobbet mye 

med dette. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marianne Ås har hatt kontakt med leder for AKT 

som var tydelig på at de ikke skulle betale for at 

førsteklassingene skal kjøres lenger opp etter at de 

har vært på SFO, og at de har godt av å gå opp 

bakken. Iom at det er ordinær rutebuss, er ikke 

dette noe skolen eller kommunen kan bestemme. 

 

 

Skolen er ikke fornøyd, det svarer ikke til 

forventningene og innkjøpskontrakten 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolestudio har bøker fra 1-7 klasse, slik at det 

oppfattes som likt for alle, selv om noen har behov 

for tilpasninger i form av lettere/vanskeligere 

oppgaver. 

Det er mange av skolene i Grimstad som bruker 

dette, det gjør det lettere for elever å bytte skole. 

 

FAU anbefaler foreldre 

å lese om dette på 

barnevakten.no 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolen sender ut mer 

informasjon. 

 

 

 

 

 

Hilde Igland ber 

lærerne i 1. klasse om 

å informere om hvilke 

bøker de har. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolen jobber for å se 

om det er mulighet for å 

heve kontrakten. 

Rektor anbefaler FAU å 

ta dette videre til KFU. 

Det er meldt til 

kommunen, og skolen 

tar det videre på 

skoleledermøte. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

Sak fra elevrådet 

Rektor informerer ellers om at de bruker ikke 

utelukkende skolestudio, men henter ressurser fra 

ulike steder. 

Rektor understreker viktigheten av å satse på lesing 

i fysiske bøker. 

Særlig 2.-4. trinn har en del trykte bøker. 

 

De søker om et budsjett på 3000-4000 for å finne på 

noe gøy for alle elevene. Bl.a. lappekiosk.  

 

FAU gir elevrådet inntil 5000 kr, og ber om 

tilbakemelding på hva pengene blir brukt til. 

Pengene må brukes på elevene. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Åpen skole - Status Ingunn er FAUs kontaktperson mtp åpen skole. 

 

FAU må bestemme priser: kake (10 kr), brus (30 kr) 

og kaffe (10 kr), 

 

FAU må ordne vippsnr. 

 

FAU må bestille brus. 

 

En del praktiske oppgaver må fordeles, det må 

sendes et skriv til alle klassekontaktene.  

 

 

 

 

 

 

Dag Henning ordner 

vippsnr og plakater 

med dette. 

 

Ingunn tar dette videre.  

 

FASTE PUNKTER: 

Saker fra skolens 

ledelse 

rektor Kjetil Glimsdal og fagleder 

Hilde Igland orienterer 

 

- Bussvakt om morgenen 

 

 

 

 

- Tilbakemelding fra elevrådet 

 

 

 

- Ferie-SFO.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Smartklokker 

 

 

 

Det kommer vakt ut 08:15, og SFO er åpent. 

Dersom barn som kommer med tidlig buss har 

behov for voksne før 08:15, kan de ta kontakt med 

SFO. 

 

Opplever at det er god stemning og mye aktivitet i 

friminuttene nå, etter at det ble slutt på 

pokemonkort. 

 

Felles feriesfo starter opp igjen (Landvik, Eide, 

Frivoll, Jappa og Holviga sammen på Holviga). 

Prøveåret man skulle ha, ble ikke fullført pga 

korona, det skal derfor forsøkes videre nå. 

Skolen mener dette er en dårlig løsning, at det 

heller bør være feriesfo på Landvik.  

 

Rektor ber FAU ta kontakt med Lisbeth Udjus som 

er politisk SU-kontakt for Landvik skole slik at hun 

kan stille spørsmål til ordfører i kommunestyret 

førstkommende tirsdag. 

 

Det er noen barn som ikke kan, klarer eller vil rette 

seg etter instruksjoner fra voksne angående dette. 

Det skaper problemer dersom de ringer, tar bilder 

osv. 

Skolen informerer FAU om at skolen da inndrar 

klokkene for resten av dagen. FAU har forståelse for 

dette. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

KFU jobber videre med 

dette. 

 

 

 

 

 

FAU-leder tar kontakt 

med Udjus. 

Økonomi - Skolens ledelse orienterer om 

den økonomiske situasjonen 

ved skolen. 

- Budsjett 2022 

Rektor skal melde fra om økonomisk status per 

september.  

Skolen har et stramt budsjett, men har satt av 

penger til satsing på bibliotek. 

 



Dersom alle lærerne som er i studiepermisjon 

kommer tilbake, er skolen overbemannet på 

pedagoger neste skoleår.  

Avvik på lærernorm og spesped. vedtak er meldt inn 

til kommunalsjefen. 

Trafikksikkerhet - Forslag til innspill til planen. 

- Innspill fra ledelsen: Kan 

sone for varelevering ved 

Naturmurhallen kombineres 

med busslomme? Kan gi 

plass til ny utkjøring fra 

veien langs kirkegården. 

FAU-leders forslag til innspill, der dette er tatt med, 

sendes inn. 

 

iPad - Gjennomgang av rapport fra 

komiteen  
Innspill fra komiteen: Er det mulig å sende ut link til 

referatene fra FAU på visma for å gjøre det lettere 

tilgjengelig for foreldrene? 

Skolen kan sende ut 

link på visma. 

Saker til/fra KFU - Hva tar vi med oss etter 

gårsdagens stormøte? 

Det var bra.  

Saker til/fra 

Samarbeids-

utvalget (SU) 

 Det vises til referat fra møte i SU 12.10.21: 

https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i1f0919bc-

fef6-4e11-999e-9ec685e93a05/su-2021-22-referat-

mote-01.pdf  

 

 

ØVRIGE SAKER: 

Eventuelt    
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